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Kunnan asuntojen ja palveluasuntojen vuokra-asioiden hoito os te-
taan nykyisin Kittilän Vuokratalot Oy:ltä. Vuokratalot Oy:n toi mi tus-
joh ta ja on ilmoittanut sähköpostilla 28.10.2022 että yhtiö ei pysty hoi-
ta maan jatkossa kyseisiä tehtäviä, ilmoitus oheismateriaalina. Tä-
män vuoksi tehtävien hoitaminen täytyy järjestää uudelleen. Kittilän
Vuok ra ta lot Oy:n kanssa on sovittu, että heidän hoidettavakseen jää
edel leen asuntojen markkinointi sekä asukasvalinta.

Uudelleen järjesteltäviin tehtäviin kuuluu vuokrasopimusten teko, ta-
kuu vuok rien laskutus ja palautus, vuokrien laskutus, perintä, avain-
hal lin ta ja asiakaspalautteen ja palvelupyyntöjen vastaanotto. Pal ve-
lu asun not vuokrataan vuodenvaihteen jälkeen hyvinvointialueelle ja
he vuokraavat tilat asukkaille itse. Kunnan vuokrattavaksi jääviä koh-
tei ta on hieman yli 80.

Vuokrasopimusten teko lisätään kiinteistöpäällikön tehtäviin. Asia-
kas pa laut teen ja palvelupyyntöjen vastaanotto lisätään huol to mes ta-
rin tehtäviin. Huoltomestari ja tekninen sihteeri hoitavat avain hal lin-
nan. Vuokrien laskutus ja takuuvuokrien käsittely sekä perintä esi te-
tään hankittavaksi yksityiseltä tilitoimistolta.

Vt. tekninen johtaja:
Tekninen lautakunta päättä, että vuokrien laskutus-, takuuvuokrien
kä sit te ly- sekä perintäpalvelu kil pai lu te taan ja hankitaan yksityiseltä
toi mi jal ta. Sopimus kil pai lu te taan kolmeksi vuodeksi sekä lisätään
op tio yhdestä lisävuodesta.

Lisäksi lautakunta päättää, että Kittilän Vuokratalot Oy:n kanssa neu-
vo tel laan sopimus asuntojen mark ki noin nis ta sekä asu kas va lin nas ta.

Päätös:
Raili Fagerholm esitti, että vuokra-asioiden hoito jää edelleen Kittilän
Vuok ra ta lot Oy:lle ja sinne hankitaan riittävä määrä resursseja. Asko
Jus si la kannatti esitystä.

Pirkko Jauhojärvi esitti, että asia palautetaan valmisteluun. Veikko
Sii to nen kannatti esitystä.

Raili Fagerholm veti esityksensä pois.



Lautakunta päätti yksimielisesti hyväksyä Pirkko Jauhojärven esi tyk-
sen ja asia palautetaan valmisteluun. Evästyksenä vuokra-asioiden
hoi ta mi nen edelleen yhden luukun periaatteella.

Kokouksessa pidettiin neuvottelutauko ko 14:13 - 14:24.

Pöytäkirjantarkistajaksi tämän pykälän osalle valittiin Pirkko Jau ho-
jär vi.

Vuokko Mäntymaa poistui esteellisenä tämän asian käsittelyn ja pää-
tök sen teon ajaksi, perusteena yhteisöjääviys.
__________


